

To: The Egyptian Exchange

السادة / البورصة المصرية المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،

Subject: Resolutions of the Extraordinary General Assembly Meeting of Egypt Kuwait Holding Company, held on 21/9/2025.

الموضوع: قرارات اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة القابضة المصرية الكويتية المنعقدة بتاريخ 2025/9/21.

Reference to Article No. (31) of the regulations of listing and delisting securities on the Egyptian Stock Exchange issued by the resolution of the Board of Directors of the Financial Regulatory Authority No.11 of 2014 and its amendments, Kindly note that the Extraordinary General Assembly Meeting of Egypt Kuwait Holding Company was held today, Sunday, 21 September 2025 at 3:00 p.m. Cairo local time.

بالإشارة إلى المادة رقم (31) من قواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية والصادرة بقرار مجلس إدارة الهيئة العامة للرقابة المالية رقم 11 لسنة 2014 وتعديلاتها نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن الجمعية العامة غير العادية للشركة القابضة المصرية الكويتية قد انعقدت اليوم الأحد الموافق 2025/9/21 في تمام الساعة الثالثة عصراً بتوقيت القاهرة.

Meeting held using modern audio and visual communication methods, according to the resolution of the CEO of the General Authority for Investment and Free Zones of Egypt No. (160) issued on March 18, 2020

تم عقد الاجتماع باستخدام وسائل الاتصال الحديثة المسموعة والمرئية عبر الرابط المخصص لذلك ، وبناء على قرار السيد المستشار / الرئيس التنفيذي للهيئة العامة للاستثمار والمناطق الحرة بجمهورية مصر العربية رقم (160) الصادر بتاريخ 18 مارس 2020.

The first notification to the Extraordinary General Assembly Meeting was published in Al-Akhbar newspaper and Al-Mal newspaper on Thursday, 28/8/2025, and the second notification was published in the same two newspapers on Wednesday, 3/9/2025.

وتم نشر الاخطار الأول لدعوة السادة المساهمين لحضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية بصحيفتي الأخبار والمال يوم الخميس الموافق 2025/8/28 وتم نشر الإخطار الثاني لدعوة الجمعية العامة غير العادية بذات الصحيفتين يوم الأربعاء الموافق 2025/9/3.

The percentage of attendance was 51.763% of the issued and paid-up capital of the company after excluding the balance of treasury shares.

وقد بلغت نسبة الحضور 51.763% من رأس المال المصدر والمدفوع للشركة بعد استبعاد رصيد أسهم الخزينة.

After discussing the items of the announced agenda and hearing the votes of the shareholders participating in the meeting on agenda item of the Extraordinary General Assembly Meeting through the link designated for that, The Extraordinary General Assembly issued the following resolution:

وبعد مناقشة جدول الأعمال المعلن وسماع تصويت كافة المساهمين المشاركين في الاجتماع على بند جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية عن طريق الرابط المخصص لذلك، أصدرت الجمعية العامة غير العادية القرار التالي:

Resolution:

Approval of amending Article Two of the Articles of Association regarding the company name, so that the company's name after the amendment becomes:

Valmore Holding

(An Egyptian Joint Stock Company)

Instead of the current name:

Egypt Kuwait Holding

(An Egyptian Joint Stock Company).

القرار:

الموافقة على تعديل المادة الثانية من النظام الأساسي والخاصة باسم الشركة ليصبح أسم الشركة بعد التعديل:

فالمور القابضة للاستثمار (شركة مساهمة مصرية)

Valmore Holding

بدلاً من الاسم الحالي:

القابضة المصرية الكويتية (شركة مساهمة مصرية)

The meeting terminated at 3:30 pm on the same day, Cairo Local Time.

وقد انفض الاجتماع في تمام الساعة الثالثة والنصف من عصر ذات اليوم، بتوقيت جمهورية مصر العربية.


خالد الدمرداش

Khaled EL Demerdash

المستشار القانوني للمجموعة

أمين سر الجمعية

Group Legal Counsel

GA Secretary

Date: 21/9/2025

التاريخ: 2025/9/21

